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Protokół Nr 34/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 15 czerwca 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pani Elżbiety Bieńkowskiej– Przewodniczącej Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Otworzyła trzydzieste czwarte posiedzenie Komisji , powitała Członków Komisji i zaproszonych 

gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Poinformowała, że w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 33/2022 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie porządku obrad 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad 

5. Informacja na temat funkcjonowania ZS Nr 3 w Mławie- osiągnięcia uczniów w kończącym się 

roku szkolnym 

6. Informacja o przewidywanej organizacji roku szkolnego 2022/2023 wynikająca z 

zatwierdzonych arkuszy organizacyjnych. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji. 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 5 

Informacja na temat funkcjonowania ZS Nr 3 w Mławie- osiągnięcia uczniów w kończącym 

się roku szkolnym.  

 

Pan Stefan Wojnarowski – Dyrektor ZS Nr 3 w Mławie  

Na wstępie poinformował, że mazowiecki Kurator Oświaty chciał w tym roku w ZS Nr 3 

zorganizować mazowieckie zakończenie roku szkolnego. Nie doszło to realizacji ze względu na 

obecność w hali sportowej mieszkańców Ukrainy. 

Poinformował Członków Komisji, że plan finansowy na rok 2022 wynosi 4 mln 151 tys 314 zł. 

Zapoznał Członków Komisji z historią powstania szkoły, oraz z zasobami jakimi szkoła dysponuje 

(pomieszczenia z ich przeznaczeniem, wyposażenie). W skład Zespołu Szkół wchodzi Liceum, 

Technikum, Branżowa Szkoła I Stopnia. Szkoła posiada sztandar, hymn, oraz logo szkoły. 

Członkowie Komisji  zapoznali się z profilami zawodowymi szkoły, z możliwościami jakie niesie 

nauka w ZS Nr 3. Poruszył również temat egzaminów czeladniczych, oraz zajęć praktycznych.  Dodał, 

że w szkole dzieje się dużo zarówno pod względem edukacyjnym jak i funkcjonalnym, szereg prac 

remontowych zakończono (w tym pomieszczeń zajęć lekcyjnych/pracowni, ponadto ogrodzenie, 

pokrycie dachowe), zaś część jest w trakcie.  

 

Pani Małgorzata Malon - Miecznikowska- Wicedyrektor ZS Nr 3 w Mławie 

Zabierając głos skupiła się nad osiągnięciami w roku 2020/21. Pierwsze pół roku opierało się na pracy 

w systemie hybrydowym, drugie normalnie. Omawiając materiał dotyczący osiągnięć uczniów  

podzieliła go na: konkursy przedmiotowe, olimpiady i inne, w których uczniowie uczestniczyli: 

olimpiady językowe i międzynarodowe, konkursy z wiedzy technicznej, działania sportowe, udział 

w programach i projektach ( od poziomu ogólnokrajowego, do poziomu lokalnego np. Erasmus +), 

w akcjach Ministerstwa Edukacji Narodowej. Szkoła uczestniczyła w działaniach dotyczących 

bezpieczeństwa, cyberprzemocy, działaniach związanych z profilaktyką czerniaka, oraz w programie 

bezpieczna szkoła w strefie Shengen. Szkoła posiada stypendystów na poziomie Rady Ministrów, 

stypendystę Starosty Powiatu Mławskiego, oraz dziesięciu stypendystów honorowanych przez 

Dyrektora szkoły. W dalszych słowach nawiązała do wolontariatu, oraz do działu przygotowawczego 

(związanego z uczniami pochodzącymi z Ukrainy), który dla szkoły okazał się nowością.  

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Pogratulowała Dyrekcji szkoły wszystkich działań, nauczycieli oraz uczniów.  

 

Pan Tomasz Chodubski- Członek Komisji 

Zapytał, czy sześciolatkowie są przyjmowani do szkoły branżowej, oraz czy uczniowie w wieku 14-

15 lat również? 

 

Pan Stefan Wojnarowski – Dyrektor ZS Nr 3 w Mławie  

Odpowiedział, że obecnie stanowi to problem, który nie został prawnie rozwiązany. Zgodnie z 

rozporządzeniem szkoła może przyjąć do szkoły branżowej uczniów tylko od 15 roku życia, 

ponieważ od tego wieku są oni traktowani jako młodociani pracownicy. 

 

Pan Tomasz Chodubski- Członek Komisji 

W kolejnym pytaniu odniósł się do hali sportowej, która stała się ośrodkiem dla uchodźców. Radny 

pytał jak odbywały się zajęcia wychowania fizycznego w tym czasie oraz jak zaplanowane zostało 

prowadzenie zajęć w okresie zimowym.  

 

Pani Małgorzata Malon - Miecznikowska- Wicedyrektor ZS Nr 3 w Mławie 

Odpowiedziała, że na chwilę obecną nauczyciele wychowania fizycznego poradzili sobie z tym 

bardzo dobrze, zajęcia odbywały się na zewnątrz. To jak będzie sytuacja wyglądała zimą, nikt na 

chwilę obecną nie wie i nie jest w stanie przewidzieć . Kiedy pogoda dopisywała zajęcia prowadzono 



na zewnątrz, przy złej pogodzie odbywały się zajęcia teoretyczne w klasach.  

 

Punkt 6 

Informacja o przewidywanej organizacji roku szkolnego 2022/2023 wynikająca z 

zatwierdzonych arkuszy organizacyjnych. 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Na wstępie odniosła się do planu liczebności uczniów w poszczególnych szkołach: I Liceum 

Ogólnokształcące 20 oddziałów- 506 uczniów, Zespół Szkół Nr 1 23 oddziały- 573 uczniów, Zespół 

Szkół Nr 2 20 oddziałów- 497 uczniów, Zespół Szkół Nr 3 19 oddziałów- 470 uczniów, Zespół Szkół 

Nr 4 oddziałów 22- 567 uczniów, Szkolny Ośrodek Wychowawczy 23 oddziały- 14 uczniów w tym 

cztery przedszkolne. Razem z Ośrodkiem Szkolno Wychowawczym będzie uczyło się ponad 2tys 

uczniów w 127 oddziałach, o 119 uczniów więcej niż w ubiegłym roku. Wzrost oddziałów w 

niektórych szkołach związany jest z zakończeniem liceum trzyletniego po gimnazjum. W roku 

2022/23 będą jeszcze uczniowie ostatnich klas czwartych technikum po gimnazjum.  Przedstawiła 

także ilość uczniów i oddziałów w klasach ponadgimnazjalnych, oraz ponadpodstawowych. Podział 

klas na typy szkół: w liceach będzie uczyło się 962 uczniów, w technikach 1324 uczniów, w 

branżowych szkołach I  stopnia 327 uczniów. W każdej szkole zatrudniony jest na cały etat pedagog, 

oraz na pół etatu psycholog. Ogółem nauczycieli jest 298, we wszystkich jednostkach (216 

dyplomowanych, mianowanych 45, kontraktowych 34, 3 stażystów).  

 

Punkt 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Michał Danielewicz- Członek Komisji 

Zapytał czy są wolne wakaty w szkołach? Jeśli tak, to ile ich jest?  

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że dyrektorzy szkół nie zgłaszali potrzeb kadrowych. 

 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Zamknęła trzydzieste czwarte posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Powiatu Mławskiego , podziękowała radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                                       Elżbieta Bieńkowska 

 

 
Sporządziła: 

Sylwia Krupińska 

11.07.2022 r. 

 


